

02 March 2026

02 مارس 2026

Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange

قسم الإفصاح والامتثال
قسم عمليات السوق
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Meeting of the Board of Directors of TAQA to be held on Thursday, 05 March 2026

الموضوع: اجتماع مجلس إدارة "طاقة" يوم الخميس، 05 مارس 2026

With reference to the above matter, please be informed that the Board of Directors of Abu Dhabi National Energy Company PJSC ("TAQA" or the "Company") will hold a meeting at 3pm on Thursday, 05 March 2026, via video conference, to discuss and resolve on the following matters:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود أن نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع ("طاقة" أو "الشركة") سيعقد اجتماعاً في تمام الساعة الثالثة من بعد ظهر يوم الخميس، 05 مارس 2026 باستخدام خاصية الاتصال المرئي، وذلك لمناقشة والبت في البنود التالية:

1. Consider and endorse proposed board and board committee fees for the financial year ending 31 December 2025 for subsequent shareholder approval.
2. Other general matters relating to the activities of the Company and its projects.

1- النظر في، والمصادقة على الأتعاب المقترحة لأعضاء مجلس الإدارة والعضوية في لجان المجلس للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، لاعتمادها لاحقاً من قبل المساهمين.

2- مسائل عامة متعلقة بأعمال الشركة ومشاريعها.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Mohammad Adnan Sharafi
Secretary to the Board of Directors



محمد عدنان شرفي
أمين سر مجلس الإدارة